
Exmo. Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL  MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 1 D'ABRIL DE 2019

NÚM. i Classe de Sessió: 01/2019. Ordinària.

Dia i hora: 01/04/2019 20:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

SR. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  Socialista

VICEPRESIDENT

SRA. ENRIC PORCAR MALLEN  Grup Municipal Compromís

VOCALS

Representants Designats Partits Polítics

SRA MARIA VALVERDE DAMIA  Grup Municipal Popular

Representants Designats Partits Polítics

VICENTE GUILLAMON TERRADO  Grup Municipal Popular

Veïns Designats Alcaldia

SRA. LIDON RIBERA SORIANO  Grup Municipal Socialista

Representants Associacions  Veinals

SR. JOSE CARLOS MAS   AAVV MERIDIANO

SR. MANUEL FERRARA PORTOLES   AA.VV. CAMI FONDO

Representants Associacions Sectorials

SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS   A.C. Grupo SCOUT

SRA. ANTONIA MIRALLES CUMBA   A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

SRA. MARISA MIRALLES CUMBA   A.C. CORAL POLIFÓNICA S. P

SECRETARI

SR. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:  CLEMENTE MIRO PONS (AAVV EL PINAR), SRA. TICA
PALAU (AAVV El Faro), SRA. EVA FORÉS CASTELL (Grupo Municipal CSeM ), SR. LORENZO

1

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
D

FN
XA

LH
LE

H
N

Q
AZ

P4
W

6T
2T

FC
X 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 1

 d
e 

3 



CUMBA (Compromis),SRA.  CRISTINA GABARDA ORTIN  (Ciudadanos),   y    SRA  ALBA
BELTRAN MIR (AMPA La Marina).

NO  ASISTEN:  SR.  LUIS  LOPEZ  HUETE  (Grupo  Municipal  Compromís),  SR.  PASCUAL
MARTINEZ CARAVACA (AA.VV.  LA COLOMA-CAMI FONDO),  SR.  JORGE BEGUES LIROLA
(AA.VV. PLANA ENTRIELLES), SRA. MONSTE VINYALS GUERRERO (Grupo Municipal CSeM) 

Orde del dia. 

1º.-  Festival Aigua Flamenca

2º.-  Obres Camí la Plana

3º.-  Precs i preguntes

1.- FESTIVAL AIGUA FLAMENCA

El Sr. President,  va informar els  presents de la pròxima celebració durant el  cap de
setmana  del  6  i  7  d'abril  del  festival  de  flamenc  “AIGUA FLAMENCA”.  El  dit  festival,  en
l'organització  del  qual  col·labora  l'Aj  de  Castelló,  se  celebrarà  en  la  zona lúdica  del  Port  de
Castelló  i en el se celebraran a més de amb actuacions musicals, tallers de distintes disciplines
flamenques – sevillanes, calaix, dansa ….. - .

Va afegir que hi hauria tres escenaris: Templet, Far i Edifici Morú, i que encara que les
actuacions no se solaparien, en alguna ocasió si se solaparan alguna actuació amb algun taller.

El Sr. Secretari els va enviar per whatsapp el programa el pdf i el Sr. President va afegir
que a partir de l'endemà podrien veure pels comerços la cartelleria i tindrien a la seua disposició
els programes en paper en la Tinença Alcaldia i la resta d'edificis oficials.

2.-  OBRES CAMÍ LA PLANA

El  Sr.  President  va comentar   als  presents  que ja  havien començat  i  que esta via
romandria tancada al  tràfic en sentit Grau – Castelló i el sentit contrari romandrà obert (excepte
dies  puntuals)  durant  tot  el  temps  que  dure  l'obra.  Evidentment,  una  vegada  l'obra  estiga
finalitzada, la via serà de dos sentits.

3.-  PRECS I PREGUNTES

La Sra. Marisa Miralles va preguntar si a part del festival de flamenc no tenien preparada
cap activitat de tipus “popular” - música, jocs, tallers….- .

Va contestar el Sr. President que les dites activitats s'engloben dins de l'HAM (Setmana
Cultural del Grau).

El  Sr. Porcar va informar els membres de la Junta de que el següent diumenge en la
plaça de bous se celebrava l'EscolaCanta i que mes de 9000 persones havien garantit la seua
assistència. Va afegir que tènia una espineta clavada perquè participaven 33 escoles de Castelló
(a més d'altres 47 de la resta de la Comunitat Valenciana) però cap de les 4 que hi ha en el Grau
havia volgut participar. 

La Sra. Marisa Miralles va comentar que  són projectes que depenen de l'escola i que a
vegades   coincidixen  amb  altres   ja  iniciats,  la  qual  cosa  fa  impossible  que  s'assumisquen
ambdós. Va posar d'exemple al  CEIP la Marina el  qual  ha acabat ara un projecte de música
europea i anava iniciar un de dansa, si se l'aprovaven. Açò suposa molta implicació per part del
professor, moltes hores després de classe sense remuneració de cap tipus, molt esforç i il·lusió, i
per això és impossible assumir dos projectes al mateix temps.

El Sr. Porcar va dir que efectivament era així, i que coneixia el cas del CEIP la Marina,
però que li dolia que no estiguera representat el Grau.
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Exmo. Ajuntament de Castelló de la Plana

La  Sra. Marisa Miralles  es va queixar de en qüestió d'accessibilitat el Grau estava molt
malament

El  Sr. President va contestar que tenia tota la raó i  que no era  només el  Grau. Va
informar de que dins del Negociat de Brigades s'havia creat una Brigada d'Accessibilitat i que la
seua primera actuació va ser en el barri mes nou de Castelló, el Raval Universitari, on van haver
de fer la fredolina de mes de 100 rebaixos.

La Sra. Marisa Miralles va preguntar si el programa de Festes de SAN Pedro estava ja
en marxa.

La Sra. Ribera va contestar que estava en marxa i esperaven tindre-ho llest i publicat la
primera setmana de juny

La Sra. Marisa Miralles li va pregar que en els assumptes religiosos es comptara amb la
parròquia abans de tancar el programa

El Sr. Porcar els va dir que el primer cap de setmana de juliol vènia un grup de dansa de
Chatelleraut  - ciutat amb què Castelló està agermanada – i que havia pensat que aprofitant que
eren festes podia actuar en el Grau.

El  Sr. President va contestar que  podrien parlar amb el club de ball Illes Columbretes
per a muntar una actuació conjunta..

La  Sra. Marisa Miralles es va queixar de l'actuació de la Junta de Festes que havia
canviat després de molts anys el protocol d'actuació l'últim dissabte de Magdalena i en compte
d'anar en comitiva des dels Plans  fins a la Gaiata van ser directament a la Gaiata.

El  Sr.  Guillamón va  dir  que  des  de  la  Comissió  de  Festes  de  SAN Pedro  havien
d'oposar-se a estes faltes de respecte al Grau amb major força, mes aprofitant que la filla del
President de la Comissió forma part de la Junta de Festes.

Posteriorment va preguntar l'aportació econòmica de l'Aj de Castelló per a realitzar el
Festival Aigua Flamenca

Va contestar el Sr. President que aproximadament 15000€

I sent els 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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